

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-09-18

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	EBBA THENANDER
VICE ORDFÖRANDE	VIKTOR ROLF
KASSÖR	PHILIP WETTERBERG
SEKRETERARE	JACOB SANDSTRÖM
SKYDDSOMBUD	CAROLINE GUTTKE
INFORMATIONANSVARIG	ANGELO BRIDI
ORDFÖRANDE DP	WALTER PETERSSON
KASSÖR DP	MILLA JONSSON
ORDFÖRANDE F6	OLOF GRANBERG
KASSÖR F6	FELIX DAHLSTRÖM
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	BLEND AHMED OMAR
KASSÖR SNF	OLLIVER RAMSMO
ORDFÖRANDE FOC	MAX GREEN
KASSÖR FOC	ADAM ORTHAG
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN
TALMAN	HEDVIG WENNBERG

- §1 Mötets öppnande Ebba Thenander öppnar mötet 12.04.
- §2 Val av justerare Ebba Thenander och Olof Granberg väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.
- §4 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
- Beslut:** Att inte ge några påföljder.
- Beslut:** Att inte ge några påföljder.
- §5 Avsägelse Marcus Petersson vill avsäga sin post i JämF för att det blir för mycket med tre föreningar.
- Beslut:** Att godkänna Marcus Peterssons avsägelse från JämF.
- §6 Runda bordet
- §6.1 Kärnstyret
- Ebba: Lite sjuk fortfarande. Har varit på första FuM-mötet och ett KFM-möte.
- Viktor: Faktiskt gjort vice arbete. Ringt Tord massa gånger men han har aldrig svarat. Stormöte blir i FL72. Ska till Berlin imorgon.
- Philip: Har varit på möte med alla sektionskassörer. Jobbat på budget.
- Jacob: Bra pluggat.

Caroline: Mår bra. Har varit på ett SU, 4h långt. Lite allmänt SAMO-jobb.

Angelo: Ganska lite info-arbete. Blev fel handtag till tryckpressen.

§6.2 FARM

Alla lite sjuka. Nästa vecka är det företagsevent. Jaga företag till mässan.

§6.3 Fnollk

Mottagningen har gått bra. Inte helt döda. Alla taggade på att komma ingång med plugget. Många svar på utvärderingsenkät.

§6.4 DP

Skönt med mottagning över. Hoffellunch igår, DuP imorgon.

§6.5 Foc

Gjorde en banger film med Weidow. Flipperkväll igår. Fockör snart.

§6.6 SNF

En del möten med kåren och studienämnder. KFM-möte. Lyckat med extrainsatt styremöte så att vi kan samla personnummer och betala lön till kursutvärderare.

§6.7 F6

Avtackning gick bra. Gasqueråd igår, gick hyfsat. Taggade på att komma igång med plugget.

§7

Programrådsrepresentanter

Två för F och två för TM. Två från Styret och två från SNF.

Caroline och Blend till F. Albin och Viktor till TM. F har möte innan sektionensmötet där det officiella invalet sker. Fyra möten totalt. En per läsperiod.

Beslut: Att välja in Caroline Güttke och Blend Ahmed Omar till Fs programråd samt Albin Blomster och Viktor Rolf till TMs programråd.

§8 Matlagning till sektionensmöten

Ordningen brukar vara DP, F6, Foc, Fnollk.

Beslut: Att DP lagar mat till sektionensmötet Lp1, F6 till Lp2, Foc till Lp3, och Fnollk till Lp4.

§9 Presentation av budget

§9.1 DP

Ganska samma som förra året. Lite mottagningsarrangemang borttagna. En extra sittning som brukar vara under mottagningen. Stor ändring för bastun då denna är dyr och det inte reflekterades i förra årets budget. Pubrundor ganska samma. Går back lite på DuPar då det är svårt att veta hur många som kommer och maten säljs till inköpspris.

§9.2 F6

Budgeterat för att gå back på CM till skillnad från förra året. Större intäkter på avtackningen. Minskade kostnader för gasquer och pufftack. Bastun borttagen vilket sparar en del. Har dragit ner lite på allt. Delat upp några budgetposter för asp-arrangemang. Asp-gasquen har tidigare gått under budget så detta är nu medräknat.

§9.3 SNF

Lagt till arbetsmat som budgetpost. Vill lägga till utvärderingsluncher, så att kursutvärderare får en gratis lunch. För hög asp-budget förra året. Pluggkvällar tas bort. Övriga arrangemang posten innehöll tidigare arbetsmat så den är nu kraftigt minskad.

§9.4 FOC

En bud get. Mycket försäljning via automater, omsatte 10000 kr förra månaden. Ökat intäkter och utgifter för detta i budget. Focquiz populärt. Idé att ha ett lan på Focus där det ska säljas toast. Massiv ökning i asp-bud get i syfte att göra det billigare för asparna. Idé att ta med asparna till RedStone Pinball vilket kostar en del.

§10 Äskningar

Inga äskningar föreligger.

§11 Övriga frågor

§11.1 Kontakt med Tord

Viktor försöker få kontakt med Tord för att få klarhet i när vi får möbler till Hilbert och status på kommittérummen. Snack på högskolan om att vara ännu hårdare med dispositionsavtal i deras lokaler.

§12 Mötets avslutande

Ebba Thenander stänger mötet 13:04.

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign